2019喜临门绍兴国际马拉松赛参赛选手声明
1、本人自愿报名参加2019喜临门绍兴国际马拉松赛及相关活动(以下统称“比赛”)；
 2、本人全面理解并同意遵守组委会及协办机构(以下统称“主办方”)所制订的各项规程、规则、规定、要求及采取的措施； 
3、本人同意向主办方提供真实有效的身份证件和资料用于核实本人的身份，并同意承担因身份证件和资料不实所产生的全部责任；

 4、本人承诺以自己的名义报名参赛，并知晓主办方关于号码布不能转让他人使用的规定（自领取官方参赛号码布至本次赛事结束期间，本人对官方号码布负有妥善保管义务，如因未尽保管义务或擅自转让出借或其他原因，致使第三方以该官方号码布获取进入赛道资格，由此产生的法律后果及责任全部由本人与第三方承担）；
5、如未能参赛，无权要求主办方退还报名费，也不得将号码转让给他人；    
6、本人已为参赛做好充分准备，并愿意按照有关要求接受药物检查。本人近一年内经过身体检查无不适病症，经常参加跑步锻炼，理解赛事存在一定风险，承诺谨慎参赛；
 7、本人同意主办方以本人为被保险人投保人身意外险，具体内容已从保险说明书中知晓，本人均予以认可；

 8、本人全面理解参赛可能出现的风险，且已准备必要的防范措施。本人愿意承担比赛期间发生的自身意外风险责任，且同意主办方对于非其原因造成的人身意外或其他任何形式的损失不承担任何形式的赔偿；
 9、 本人同意接受主办方在比赛期间提供的现场急救性质的医务治疗（含AED自动体外除颤器治疗），但在医院救治等发生的相关费用超出主办方投保范围的部分由本人自理；
 10、本人授权主办方及其指定单位无偿使用本人的肖像、姓名、声音和其它个人资料用于比赛的组织和推广；
 11、本人承诺在比赛期间不得涂改、复制及遮盖马拉松官方号码布；
 12、本人将听从裁判员、志愿者、安保及医护人员指挥，自觉维护比赛秩序；
 13、本人将严格遵守安检和检录进场制度，不携带任何危险品进入赛场，维护自身和他人安全；
 14、本人将文明参赛，不随地大小便、不随地乱扔垃圾，维护比赛路线干净卫生；
 15、本人将按照《竞赛规程》等参赛文件要求的时间、地点、方式寄存存衣包，如未按照要求寄存造成存衣包丢失，全部损失由本人承担； 
16、本人或法定代理人已认真阅读并全面理解以上内容，且对上述所有内容予以确认并承担相应的法律责任。

Participation Declaration of 
Sleemon Shaoxing International Marathon 2019
1、I voluntarily participate in 2019 Sleemon Shaoxing International Marathon and related activities (hereinafter collectively referred to as the “race”);
2、I have fully understood and agreed to abide by the procedures, rules, regulations, requirements and measures adopted by the Local Organizing Committee and Co-Organizers (hereinafter collectively referred to as the “LOC”);
3、 I agree to provide LOC with true and valid identity documents and materials for verifying my identity and bear all responsibilities arising from any incorrect information;
4、I promise to register for the race in my own name, and I know that number bibs shall not be transferred to others for another one to use (I am bound to properly keep the official number bibs from the time of receiving the official entry to the end of the race, provided that a third party uses the official bib number to obtain entry qualification, due to my failure to keep, unauthorized transfer and lending, or any other reasons, the legal consequences and liabilities arising thereby shall be borne by me personally and the third party);
5、 If I fail to participate, I have no right either to request LOC to refund registration fees, or  to transfer my number bibs to others;
6、I have fully prepared for the race and am willing to accept the drug inspection in accordance with relevant requirements. I declare that I was not troubled by discomfort symptoms after undergoing physical examination in the past year, and I often participate in running exercises; in addition, I understand the risks herein and promise to participate in the race with caution;
7、 I agree that the Organizer takes personal accident insurance for me as the Insured, and I have known and recognized the specific details in the insurance manual;
8、I have fully understood the risks that may arise during the race and have adopted necessary preventive measures. Furthermore, I am willing to undertake the due risk obligations that occur during the race, and agree that LOC shall not be liable for any form of personal injury or any other form of loss not caused by LOC;
9、 I agree to accept the on-site first-aid medical treatment provided by LOC during the race (including AED - Automatic External Defibrillator treatment), but during hospital treatment, the incurred relevant expenses that are beyond LOC’s insurance coverage shall be assumed by myself;
10、I shall authorize LOC and its designated organizations to use my portraits, name, voice and other personal data for race’s operation and promotion;
11、I promise that I shall not alter, copy or cover the official number bibs during the race;
12、I shall follow the instructions of referees, volunteers, security and medical personnel, and consciously abide by orders;
13、 I shall strictly abide by the security inspection and registration entry system, and promise not to bring any dangerous items into the arena in order to maintain safety of myself and others;
14、I shall participate in the race courteously, and shall not defecate indiscriminately or litter garbage everywhere, in order to keep routes clean and sanitary;
15、 I shall deposit my belongings in accordance with designed time, place and manners, which are  required in race rules. Provided that any property is lost due to violation against the rules, all losses shall be borne by myself;
16、 I or my legal representatives have carefully read and fully understood the above content. I confirmed all of them and assumed corresponding legal responsibilities caused hereby.
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